
Inspreektekst Joop Olieman over padelplannen LTV Bleiswijk 

Dank voor de mogelijkheid om namens een groot aantal omwonenden van de 
tennisvereniging LTV Bleiswijk onze zorgen uit te spreken over hun plannen om 4 
padelbanen aan te leggen op de plek van twee bestaande tennisbanen. Ik weet niet of 
dat hier al aan de orde is geweest maar padel is een kruising tussen tennis en squash. 
Tot voor kort is de Tennis- en Padelbond, de KNLTB, en ook de LTV Bleiswijk er van 
uitgegaan dat de geluids- en lichtbelasting op de omgeving van padel vergelijkbaar is 
met die van tennis en dat een minimale afstand tot woonhuizen van 50 meter zoals 
voor tennis wordt gehanteerd ook voor padel voldoende zou zijn.  

De padelsport is razend populair geworden en dat is op zich mooi voor het gezond 
bewegen. Veel tennisverenigingen zijn bijna gedwongen om er ook in mee te gaan.  
Maar dat is tevens het probleem. 

De werkelijkheid is namelijk gebleken dat de padelsport aanmerkelijk meer geluid 
produceert dan tennis. Nog belangrijker is dat de aard van het geluid als zware overlast 
wordt ervaren daar waar open-lucht padelbanen naast woningen zijn gerealiseerd. Dit 
komt omdat: 

• Het padelbat hol en hard is;  
• In combinatie met de harde bal maakt dit een tot 30 maal harder geluid 
• De bal ook tegen de wanden gespeeld kan worden 
• De bal veel langer in het spel blijft 
• Op plek van twee tennisbanen er 4 padelbanen komen te liggen 
• Altijd in dubbelspel gespeeld wordt 
• De slagfrequentie veel hoger ligt 
• Er meer wordt geschreeuwd tijdens het spel  
• De glazen wanden en hekken om de baan een akoestisch versterkend effect heeft  
• De banen vaak van ’s morgens vroeg tot ’s avonds laat zijn volgeboekt 

 

Inmiddels is deze overlast duidelijk geworden in een tv uitzending, vele 
krantenartikelen en ook in debatten/ moties in gemeenteraden. Wij hebben de fracties 
een achtergronddocument gestuurd  met een verder uitleg van deze problematiek en 
met de links naar voorbeelden elders om de overweldigende omvang duidelijk te 
maken.  

De Nederlandse stichting Geluidshinder heeft de Tweede Kamer, de KNLTB en de VNG 
landelijke richtlijnen voorgesteld met 200 meter als minimale afstand tussen openlucht 
padelbanen en woningen. Bij de plannen van de LTV Bleiswijk liggen een aantal 
woningen op 57 meter en een groot aantal woningen binnen een straal van 200 meter. 
De KNLTB heeft recent haar standpunt aanzienlijk gewijzigd en beveelt een akoestisch 
onderzoek aan als eerste stap bij het maken van padelplannen en voordat er zelfs met 
de gemeente gepraat gaat worden over een vergunning.   

Naast geluid wordt ook  hinder verwacht van het grotere aantal lichtmasten die tevens 
korter zijn dan de huidige lichtmasten bij de tennisbanen en zo de huiskamers en de 
slaapkamers kunnen inschijnen. 

Inmiddels heeft de gemeente Lansingerland per 28-1-2022 tot schrik van de 
omwonenden een omgevingsvergunning verleend voor de aanleg van 4 padelbanen in 
Bleiswijk (besluit 364807) zonder de geluids- en lichtproblemen te benoemen. Een grote 



groep van omwonenden tekent op korte termijn bezwaar aan tegen het verlenen van deze 
vergunning.  

De reden om in dit stadium u als raad deelgenoot te maken van onze zorgen is dat we zien dat 
elders met het toepassen van de bestaande ontoereikende regels padelbanen zijn gerealiseerd 
en dat vervolgens het een pijnlijk debat is geworden in betreffende gemeenteraden vanwege 
de evidente overlast. Zo heeft de gemeenteraad van Den Haag zeer recent twee moties 
aangenomen om problemen met nieuw aan te leggen padelbanen te voorkomen. 

 
 


